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Zápisnica č. 5/2024 
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Prítomní: Zasadnutie P SZOŠ sa uskutočnilo v Banskej Bystrici. Prítomní boli Andrej 

Patráš, Martin Václavík, Ladislav Pompura. Radoslav Jonáš a Judita Sádecká sa 

zúčastnili on-line formou. Okrem predsedníctva sa zasadnutia zúčastnil Emil 

Kukurugya - generálny sekretár SZOŠ a Ján Mižúr – hospodár SZOŠ. On-line 

formou odprezentovali svoje príspevky reprezentační tréneri Dušan Sláma, Dávid 

Franko, Katarína Muller Papugová a Ján Furucz. 

Program:  

1. Splnenie Uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 

2. Informácia reprezentačných trénerov o dosiahnutých výsledkoch v sezóne 2024 

3. Riadna Konferencia SZOŠ – program 

4. Rôzne 

 

1. Splnenie Uznesení z predchádzajúcich zasadnutí. 

Z predchádzajúceho obdobia sú uznesenia splnené. 

 

                  2. Informácia reprezentačných trénerov o dosiahnutých výsledkoch v sezóne 

2024 

D. Sláma odprezentoval výsledky reprezentácie v OB dospelých a juniorov, ktoré boli v tomto 

roku výrazne lepšie, ako v predchádzajúcom období. Na budúci rok počíta so zaradením do 

reprezentácie dospelých s A. Jonášom, D. Pompurom, J. Chupekom, T. Šmelíkovou, Ľ. 

Weissovou a T. Miklušovou.  

J. Mižúr poukázal na to, že na majstrovské podujatia by sme mali zložiť výpravy tak, aby sme 

boli schopní obsadiť štafety. 

D. Franko informoval o reprezentácii dorastu v OB, ktorá sa tento rok zúčastnila pretekov EYOC 

a CEYOC, kde obsadila niekoľko pozícií do 20 miesta. Najvýraznejší výsledok dosiahol F. Jančík, 

ktorý sa stal majstrom Európy v šprinte a okrem toho na juniorských MS obsadil 4 miesto 

v šprinte (o 1 sekundu). Budúci rok bude CEYOC organizovať náš klub VZA a EYOC bude 

v Českej republike, čo vytvára dobré predpoklady pre našich reprezentantov na dobré výsledky. 

K. Muller Papugová zhodnotila výsledky reprezentácie v OC. V tomto roku nás reprezentoval len 

jeden pretekár M. Muller, ktorý sa zúčastnil MS v MTBO. Ciele, ktoré si stanovil mu úplne 

nevyšli, okrem dlhej trati, kde obsadil pekné 13. miesto. Budúci rok je predpoklad účasti na ME 

aj na MS, ktoré sa odohrajú v Litve a Poľsku.  

J. Furucz informoval o účasti našej výpravy v presnej orientácii na ME. Napriek generačnej 

výmene v rámci reprezentačného výberu dosiahli naši reprezentanti Š. Mižúr a Jonatán Furucz 

veľmi pekné výsledky, čo je v ich prípade aj veľkou šancou na dosiahnutie vynikajúcich 

výsledkov v blízkej budúcnosti. Na MS v budúcom roku budú nominovaní Jonatán Furucz, Šimon 

Mižúr a Pavol Bukovac. 

J. Furucz informoval aj o príprave na organizáciu WTOC 2025, kde by malo byť všetko 

pripravené približne na 90 %. 

 

  3. Riadna Konferencia SZOŠ – program 

A. Patráš oznámil členom Predsedníctva, že v programe Konferencie je navrhnutých 7 bodov: 

1) Otvorenie  

2) Schválenie programu a voľba pracovného predsedníctva 
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3) Zmena Stanov Slovenského zväzu orientačných športov 

4) Kalendár pretekov 2025 

5) Zmeny a doplnky Pravidiel OB  

6) Diskusia 

7) Záver 

Zároveň navrhol upraviť harmonogram Konferencie a Seminárov takto: 

 09:00 – 11:00 - odborný seminár k problematike mládežníckeho športu SZOŠ  

 11:15 – 13:00 - odborný seminár k problematike reprezentačných výberov SR v OB, 

OC, LOB a PO  

13:00 – 14:00 -  obed 

14:00 – 18:00 -  Konferencia SZOŠ 

 

4. Rôzne 

A. Patráš informoval o pridelených prostriedkov pre uznaný šport v tomto roku. Koľko 

prostriedkov nám bude pridelených na budúci rok zatiaľ nevieme. J. Mižúr informoval o zmenách 

v navrhovanom zákone o športe, pričom jednou z nich je aj spôsob odmeňovania trénerov, čo by 

umožnilo prehľadnejšie odmeňovanie reprezentačných trénerov. A. Patráš poukázal na to, že aj 

podľa nového zákona zostane obmedzenie použiť maximálne 15% z PUŠ na prevádzkové 

náklady, čo je v prípade malých zväzov absolútne nepostačujúce. 

J. Mižúr upozornil Predsedníctvo, že podľa stanoviska ministerstva môže zväz rozhodnúť 

o použití pridelených prostriedkov na aktívnych športovcov do 23 rokov podľa svojich potrieb. 

V rámci SZOŠ je potrebné presunúť prostriedky z dvoch klubov, ktoré nemôžu v tomto roku 

vyúčtovať tieto prostriedky z dôvodu nedostatočného počtu aktívnych pretekárov do 23 rokov. 

Jedná sa o presunutie 233,08 Eur od klubu MTL v prospech klubu FBA a 98,00 Eur od klubu 

TNR v prospech klubu VZA. Predsedníctvo s presunutím týchto finančných prostriedkov súhlasí.  

A. Patráš navrhol obnoviť spoluprácu s Federáciou orientačných športov v Maďarsku v podobe 

spoločného stretnutia zástupcov zväzov a klubov. R. Jonáš navrhol rozvinúť podobnú spoluprácu 

aj s Federáciou z Poľska. 

J. Sádecká informovala o príprave Projektu V4, pričom hlavným cieľom by malo byť zvýšenie 

zručností mládeže pri organizovaní pretekov v OB. Maďarská strana predbežne prejavila záujem 

o spoluprácu na tomto projekte. Projekt by mal byť podaný na jar a na jeseň je predpoklad 

realizácie seminára v rámci projektu. M. Václavík upozornil, že Seminár rozhodcov SZOŠ by mal 

byť 8. – 9. 2. 2025, takže nebude možné spojiť tieto dve aktivity. A. Patráš požiadal členov 

Predsedníctva aby poslali J. Sádeckej svoje písomné pripomienky k podkladom, ktoré im zaslala. 

J. Sádecká ďalej informovala o situácii s poistením zodpovednosti klubov pri organizovaní 

podujatí. Zatiaľ dostala ponuku len od jednej poisťovne a čaká ďalšiu. Poistenie sa bude 

realizovať až v budúcom roku. 

L. Pompura položil otázku ohľadom výberu na pozície trénerov. Podľa jeho mienky by mal byť 

navrhnutý systém pravidelnej nominácie a výberu na pozície reprezentačných trénerov v rámci 

SZOŠ. A. Patráš navrhol, aby táto problematika bola prejednaná v rámci Odborného seminára 

vrcholového športu a ak dôjde k zhode, tak budúci rok môže byť vykonané výberové konanie. 

J. Mižúr navrhol riešiť ocenenia členov SZOŠ pri príležitosti významného jubilea aj formou 

Čestného členstva v SZOŠ. Členovia Predsedníctva SZOŠ zastávajú názor, že ocenenia členov 

SZOŠ pri príležitosti významného jubilea je vhodné riešiť formou ocenenia od SOŠV, tak ako 

doteraz. Návrhy na udelenie Čestného členstva v SZOŠ s primeraným zdôvodnením by mali 

Predsedníctvu SZOŠ predkladať jednotliví kolektívni členovia SZOŠ. 
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J. Sádecká sa dotkla témy akčného plánu, ktorý v roku 2020 pripravil a detailne rozpracoval R. 

Jonáš. Bolo by potrebné zanalyzovať výsledky a poskytnúť výstupy. 

A. Patráš v závere poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť na zasadnutí a navrhol 

konanie ďalšieho zasadnutia Predsedníctva SZOŠ na stredu 13. 11. 2024 o 18, 00 hod. on-line 

formou. Do programu bude zaradené aj vyhodnotenie akčného plánu. 

  

 

 

Zapísal: Emil Kukurugya                                                            Banská Bystrica, 9. 10. 2024 

 

Meno, priezvisko a podpis predsedajúceho zasadnutiu:  Andrej Patráš, v.r. 
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PREZENČNÁ  LISTINA 

 

Názov akcie: Zasadnutie Predsedníctva SZOŠ 

Miesto:  Banská Bystrica       Dátum: 9. 10. 2024 

 

 

P. Č. 

 

 

MENO A PRIEZVISKO 

 

BYDLISKO (KLUB) 

 

PODPIS 

 

1.  
Andrej Patráš Banská Bystrica  

2.  
Radoslav Jonáš  Bratislava Prítomný on-line 

3.  
Martin Václavík Martin  

4.  
Judita Sádecká  Košice  Prítomný on-line 

5.  
Ladislav Pompura Banská Bystrica   

6.  
Emil Kukurugya Pezinok  

    7. Ján Mižúr Bratislava  

8. 
Dušan Sláma Reprezentačný tréner Prítomný on-line 

9. 
Katarína Muller Papugová Reprezentačný tréner Prítomný on-line 

10. 
Dávid Franko Reprezentačný tréner Prítomný on-line 

11. 
Ján Furucz Reprezentačný tréner Prítomný on-line 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


